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URBROJ: 238-30-32-01-22-4
Donja Zelina, 30. rujna 2022.

ZAPISNIK
(Zaključci 19. sjednice)

s 19. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Ksavera Šandora Đalskog održane u petak 30. rujna
2022. godine u 18:30 sati u prostoru Škole

Prisutni članovi Školskog odbora:
1. Renata Smaić
2. Ivana Martinjak
3. Dalibor Bastalec
4. Elena Kušt
5. Iva Budački Strelar

Ostale osobe nazočne sjednici:
Lidija Smrndić, ravnateljica
Kristina Posavec Guštović, voditeljica računovodstva
Mara Budić, tajnica

Predsjednica Školskog odbora, Renata Smaić, pozdravila je prisutne i konstatirala da su sjednici
nazočna 5 (5/7) članova Školskog odbora, a dva (2) člana su opravdano odsutni te da postoji kvorum.
Nakon toga predložila je sljedeći

DNEVNI RED
1. Usvajanje dnevnog reda
2. Verifikacija zapisnika 18. sjednice Školskog odbora
3. Usvajanje prijedloga financijskog plana za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i

2025. godinu
Izvjestiteljica: Kristina Posavec Guštović, voditeljica računovodstva

4. Razno

Na prijedlog predsjednice Školskog Odbora Renate Smaić izvršena je izmjena i dopuna dnevnog reda.
Izmijenjeni i dopunjeni dnevni red je utvrđen i jednoglasno usvojen te sada g1asi:

DNEVNI RED
1. Usvajanje dnevnog reda
2. Verifikacija zapisnika 18. sjednice Školskog odbora
3. Usvajanje prijedloga financijskog plana za 2023. godinu sa projekcijama za 2024. i

2025. goCliflu



Izvjestiteljica: Kristina Posavec Guštović, voditeljica računovodstva
4. Upoznavanje članova Školskog odbora s Rješenjem i Zapisnikom inspekcijskog

nadzora
5. Razno

Ad 1. Usvajanje dnevnog reda

Dnevni red je usvojen sa 5 {S/S} glasova liZAli.

Ad 2. Verifikacija zapisnika s 18. sjednice ~kolskog odbora

Predsjednica Školskog odbora stavila je dopunjeni Zapisnik na verifikaciju te je provedeno glasovanje.

Školski odbor je sa 5 {S/S} glasova liZAli donio sljedeći:

Zaključak

Školski odbor Osnovne škole Ksavera Šandora Đalskog prihvaća nadopunjeni Zapisnik 18. sjednice
Školskog odbora.

Predsjednica Školskog odbora predložila je članovima da se u dnevni red sljedeće sjednice uvrsti
prijedlog tonskog snimanja sjednica Školskog odbora pozivajući se na članak 47. Statuta Osnovne škole
Ksavera Šandora Đalskog. Članovi Školskog odbora pristupili su glasovanju te s 5 {S/S} glasova liZAli
donijeli sljedeći:

Zaključak

Školski odbor Osnovne škole Ksavera Šandora Đalskog prihvaća prijedlog da se u dnevni red sljedeće
sjednice unese prijedlog o tonskom snimanju sjednica Školskog odbora.

Ad 4. Upoznavanje članova ~kolskog odbora s Rješenjem i Zapisnikom inspekcijskog nadzora

Predsjednica Školskog odbora upoznala je Školski odbor s Rješenjem i Zapisnikom inspekcijskog
nadzora.

Zaključak

Članovi Školskog odbora upoznati su sa Zapisnikom i Rješenjem inspekcijskog nadzora. Voditeljica
računovodstva Kristina Posavec Guštović potpisat će Izjavu o tajnosti podataka iznesenih na sjednici.

Ad 3. Usvajanje prijedloga financijskog plana za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu

Prije izlaganja voditeljice računovodstva članica Iva Budački Strelar ispričala se te napustila sjednicu
zbog osobnih obveza. Voditeljica računovodstva iznijela je prijedlog financijskog plana za 2023. godinu
s projekcijama za 2024. i 2025. godinu.

Na prijedlog ravnateljice lidije Smrndić, Školski odbor s 3 {3/4} glasa liZAli i jednim glasom IIPROTIV"
nije usvojio Prijedlog financijskog plana za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu.



Zaključak

Prijedlog financijskog plana za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i2025. godinu nije usvojen jer za
njega nije glasala većina od ukupnog broja članova Školskog odbora.

Ad5.) Razno

Pod točkom razno raspravljalo se o pitanjima umanjenja cijene prehrane za braću i sestre, rješenja za
uklanjanje neugodnih mirisa u WC-ima Škole i uređenju ulaza u Školu.

Zaključak

Cijena školske kuhinje ne može se umanjivati ako se više djece iz iste obitelji hrani u školskoj kuhinji iz
razloga što se kuhinja financira isključivo od uplata roditelja. Problemi mirisa iz WC-a nastoje se riješiti
redovitim čišćenjem i ispiranjem sifona. Odluku o rušenje amfiteatra i uređenju prilaza škole
ravnateljica je donijela samostalno.

Sjednica je završena u 20:30.

ZAPISNIČARKA
Mara Budić
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PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA
Renata Smaić, prof .
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